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ČESKO: Zde je podnět justici, na prošetření zvěrstva Vojtěcha a jeho okolí, zda nenechal vraždit
polymorbidní v nemocnicích a když nás tímto vydíráním nezlomil, další fázi teroru nezamířil vůči
našim dětěm a vnoučatům! Přiznal se Svrčinovou, že si nás a děti bere jako rukojmí, abychom
vyočkovali Pfizer! To je šílené a zrůdné: ve jménu blaha terorizovat děti už překračuje rubikon všeho
lidského, dokonce i zvířecího!

 

Důvodová zpráva, na jakém podkladě tato výzva – podezření a podnět vzniká!

Ministr Vojtěch nepřipustil zveřejnění některých dat, která jsou nejdůležitější: kolik zdravých lidí
zemřelo na covid a kolik polymorbidních, u kterých se zjistil covid, například, zda 75% mrtvých
zemřelo ve skutečnosti na rakovinu, bouralo s autem a v těle mělo stopy covidu!

Dávám podnět na prošetření zločinu, že ministr Vojtěch úmyslně pouštěl očkované – nakažené
covidem dokonce v nemocnicích mezi oslabené imunitou, aby  roznášeli covid, protože vakcína
nezabránila, aby se nestali přenašeči této choroby a zákazem testování pak mnoho lidí i v
nemocnicích zemřelo!

Proč zakázal testovat přenašeče covidu po vakcíně, i když to byl zdroj dnes prokazatelně
zavlečení covidu do mnohých zařízení s odůvodněním, že musí šikanovat nenaočkované a smrt lidí je
má vystrašit, aby se naočkovali?

A toto vydírání má znovu zesílit, ač je nyní prokázáno, že přenašeči covidu jsou naočkovaní Pfizerem
i po více dávkách! Přesto mají povolení nekotrolovatelného roznášení covidu!

Je stále více zoufalých lidí, kterým umřeli rodiče, sourozenci,  milované manželky a manželé, kteří se
nakazili od očkovaných roznašečů covidu ve státních zařízeních, protože byl příkaz testovat
pouze nenavakcínované, zatímco lidé s vakcínou mohli roznášet covid a vraždit nejen
nenavakcínované, ale i očkované po druhé dávce – polymorbidní!

A poslední výroky Svrčinové, včera potvrzené ministrem Vojtěchem už nesou známky terorismu a
zvrácennosti za účelem (zisku a odměn?): budeme mučit tak dlouho vaše děti, dokud se rodiče
nenavakcínují vakcínou Pfizer! „Jde o amatérismus, není to založeno na vědě. Nutit děti nosit roušky
a myslet si, že to zachráníme… Delta se šíří rychle, nemůžeme používat praktiky z loňského
roku,“ podotkl ve vysílání CNN Prima NEWS i profesor Zdeněk Hostomský. I podle něj
povinnost nošení roušek nebo respirátorů představuje trestání dětí.

Další bod: léky, které měly zabránit úmrtí, jsou nyní (nebo budou) likvidovány, místo aby byly
podány  polymorbidním nakaženým covidem a raději se nechali zemřít, aby vystrašili ostatní a
nechali se “dobrovolně” vakcínovat vakcínou Pfizer!
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Proboha, snažně vás prosíme, advokáti, soudci, policisté a další: 

zastavte tato zvěrstva! Vždyť i vy máte děti a vnoučata, milované ženy a muže. Přece není možné,
aby je šílený ministr nechal vraždit, či minimálně mučit, protože odmítáme jejich vakcínovací blaho!

Jsme normální, neodmítáme vakcíny, jak podvodník Vojtěch lže, ale tyto modifikované proti
covidu – chřipkovitého typu!

 

Že si k vydírání berou děti jako rukojmí, jsme naposledy slyšeli o nacistech a koncentračních
táborech, kde pak lidi včetně dětí posílali do plynu! Ale je to možné v roce 2021? Vážně ta zvěrstva
nezastaví ani justice a je bezmocná?

V 17.00 oznámil ministr Vojtěch, že

prosadil na vládě návrh, podle kterého by personál v restauraci měl kontrolovat, že mají hosté
negativní test, dokončené očkování či v posledním půlroce prodělali covid. Bude to tak od 1.
listopadu.

„Je to určitý diskomfort, to je jasné, ale myslím, že chápou, proč zavádíme tuto povinnost. A
očkovaní přenašeči covidu mohou vesele přenášet covid dál! Testovat se nebudou! Důkaz,
že nejde  o zdraví, ale aby byl zisk z vakcín! A Plaga nyní vehementně protestuje, aby se do vydírání
nezahrnovali děti, protože vydírat rodiče přes děti je to největší zvěrstvo, které člověk vymyslel!

Jeden velmi známý politik veřejně říká totéž, co tento pán, jemuž v nemocnici umřela manželka,
která tam také chytla covid, byla polymorbidní a nikdo neví, zda to neměl ministr Vojtěch v
plánu, aby smrtí vystrašil ostatní a šli se vakcínovat. A také z Moravy, asi v Brně!



A protestují nejen lidé, ale i odborníci, kde dokonce sílí obvinění, že Vojtěch si dal do týmu poradců
kdejaké prodejné šašky, ale skutečné odborníky na covid ne!

K vydírání si Vojtěch přizval i Elfy, různé Vrábely a další, kteří připravovali programy, jak vystrašit
občany této země. Lži, podvodné útoky a manipulace stíhají vládní dezinformace! Masáž, za kterou
by se nestyděli Mengele s Goebbelsem dohromady! Dokonce jim za tyto dezinformace vyplácí peníze!

A každý, kdo pokládá dotěrné otázky, tak je nazván dezinformátorem, protože se tím odřízne
skupina, která se nenechá odbýt. A přidá se zesměšnění, že hledáme “anténky” které jsou řízeny
nějakým tajemným démonem, takže mnoho lidí naskočí na vlnu, že pochybovači jsou magoři, co věří i
ploché Zemi a planetě opic!

Ten tlak Vojtěcha a jeho několika extremistických poradců není veden způsobem, abychom byli co



nejzdravější, ale aby byl co největší zisk pro americké výrobce vakcín a jejich distributory,
což mohou být ministři zdravotnictví + jejich poradci, matematicky kolem dvaceti lidí krát počet
států. A zkorumpovat miliardami dolarů tuto hrstku lidí by nebyl problém. Prošetřují služby k tomu
určené potenciální majitele zahraničních kont z řad propagátorů vakcín? Či dokonce vládní činitele?

A ještě jednou pro slaboduché: netvrdíme, že zde není silnější bacil chřipkovitého původu pod
označením covid-19. Ale že drtit zdravé a silné očkováním, které pořádně nefunguje a ohrozit je,
místo naočkování všech polymorbidních je dezinformační zločin na hraně vražd! A ještě naočkované
pouštět bez kontrol, aby přenášeli covid a zabíjeli polymorbidní by mělo být posuzováno jako
masová, úmyslná vražda!
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